
 
 

                           

 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
Θεσσαλονίκη, 20/07/2021 

 
Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 
 
 
ΘΕΜΑ:  «Μη υλοποίηση προγράμματος αφορώντoς σε ανευρεθέντες σκελετούς 

στην Αμφίπολη» 
 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με την ιστοσελίδα «Amfipolinews», της 6ης Ιουλίου 2021, στις 13 Ιανουαρίου 
του 2015, είχε υπογραφεί σύμβαση ύψους 236.697 ευρώ για την ανάλυση από το 
Αριστοτέλειο Πανεπιστήμιο Θεσσαλονίκης και το Δημοκρίτειο Πανεπιστήμιο Θράκης 
τριακοσίων σκελετών, οι οποίοι είχαν ανευρεθεί στην περιοχή της Αμφίπολης. Κατά τα 
ανωτέρω Πανεπιστημιακά Ιδρύματα, το πρόγραμμα αναλύσεων στο οποίο αναφερόταν 
η ως άνω σύμβαση δεν υλοποιήθηκε, αν και είχε εξασφαλισθεί το ανωτέρω κονδύλιο. 
Στους ανωτέρω σκελετούς περιλαμβάνονται και οι πέντε που ανευρέθηκαν στον Τύμβο 
Καστά. Στόχος του προγράμματος ήταν: «Η παρουσίαση αλλά και σε βάθος διερεύνηση 
των βιολογικών παραμέτρων στα σκελετικά και οδοντικά κατάλοιπα σε σχέση με τα 
αρχαιολογικά δεδομένα». 
 
Με δεδομένα όλα τα ανωτέρω: 
 
 
Ερωτάται η κ. Υπουργός: 
 

1. Εξασφαλίσθηκε, όντως, η χρηματοδότηση του ανωτέρω προγράμματος; Αν ναι, γιατί 
δεν ξεκίνησε, εδώ και μια επταετία, η υλοποίησή του από το «Α.Π.Θ.» και το «Δ.Π.Θ.»; 
 

2. Πού βρίσκονται, κατά την παρούσα στιγμή, τα ανωτέρω οστά και ιδιαίτερα, τα 
ανευρεθέντα στον Τύμβο Καστά; 
 

3. Προτίθεσθε να υλοποιήσετε, έστω και μετά μια επταετία, το ανωτέρω πρόγραμμα; 
 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
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